
 
 

1 
 

OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   

 
Številka: 0322-18/2016 
Datum:  12. 11. 2016  

 
OBČINSKI SVET OBČINE BRDA    

 

 

ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 18. REDNE SEJE   IN DODATNI  

          ODGOVOR POBUD IN VPRAŠANJ SVETNIKOV 17. REDNE SEJE 

 

 

I. DODATNI ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 17. REDNE SEJE 

 

Boris Rožič  
Boris Rožič pojasni, da je pri pristojnih službah podjetja Komunala Nova Gorica d. d. preveril in dobil 
pojasnila, da imajo v občinah Šempeter-Vrtojba, Miren-Kostanjevica in Kanal nameščene kontejnerje za 
odpadni gradbeni material. 
 
Anita Manfreda pojasni, da se lahko pri podjetju Komunala Nova Gorica d. d. ponovno preveri postavitev 
takega kontejnerja in tudi kakšen bi bil strošek za občino.  
Direktorica OU: 
Preverilo se je možnosti postavitve kontejnerja za gradbene odpadke in dobilo sledeči odgovor: 

Edina registrirana lokacija za gradbene odpadke je smetišče v Stari Gori. Občina, ki prevzame 
kontejnerje za tovrstne odpadke tvega s tem tudi rizko plačila kazni ob opravljanju morebitnih 
inšpekcijskih pregledov, ker za to ni registrirana. V kolikor bi se za to odločili, bi bil plačnik kontejnerja 
občina. Cena bi bila 32.40 Eur/tono ter 2 uri uporabe vozila (2 x 40 Eur). 
 

 

II. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 18. REDNE SEJE 
 

Boris Rožič  
Glede na to, da se je pričelo z deli v centru Dobrovega predlaga ureditev parkirnega prostora pod 
Gostilno 25. maj s postavitvijo javne razsvetljave in asfaltacijo oz. vsaj primerno utrditvijo prostora.  
Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 
Potrebno je dopolniti javno razsvetljavo na celotnem območju parkirišča. Asfaltacija ni priporočljiva, 
ker se teren še vedno malenkostno poseda in bi prišlo do deformacij in razpok v asfaltu. Površina 
parkirišča je bila pred leti že utrjena z tamponskim slojem in je potrebno to stalno dopolnjevati dokler 
se teren poseda ali ga izpira površinska voda. 
 
 
Silvan Peršolja 
Pri gradnjah in obnovah, predvsem pri gradnji krožišča na Dobrovem je opazil, da se pri obzidavi 
gradi zidove z okroglim kamenjem. Ali bi bilo možno, da bi se zidove gradilo s postavljanjem 
kamenja v vodoravni obliki, kot so grajeni stari zidovi.  
Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 
V projektu je predvidena izvedba armiranobetonskega zidu z kamnito oblogo debeline do 25 cm z 
uporabo obstoječega kamna. V tem primeru ne gre za izvedbo suhozida, pri katerem so primernejši 
ploščati vodoravni kamni, temveč za izvedbo zahtevnejše konstrukcije, ko se armiranobetonski zid na 
zunanji strani oblaga z avtohtonim kamnom. Izvedba je skladna z določili OPN. 
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Kostja Jelinčič 
1. V kakšni fazi je postopek razlastitve za del pločnika iz Huma proti Kojskemu?  
Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 
Postopek razlastitve se še ni pričel, ker gre za regionalno cesto in mora tak postopek izpeljati 
Direkcija, seveda v sodelovanju z občino. Na naslednjem sestanku z Direkcijo bomo zadevo ponovno 
umestili na dnevni red. 
 
2. V kakšni fazi je postopek s postavitvijo optike? 
Telekom Slovenije, Center za dostopovna omrežja Koper-Nova Gorica je pripravil naslednji odgovor: 
Dela na objektu MKO Prelesje-Šmartno potekajo skladno s terminskim planom. Trenutno je narejenih 

cca polovica gradbenih del. Računamo, da bomo z gradbenimi deli zaključili v drugi polovici 

decembra, ko bomo pričeli tudi z montažo kabla. Zaključek montažnih del in vključitev kabla v 

telekomunikacijsko omrežje bo predvidoma konec januarja 2017. 

 
Lilijana Kastelic  
1. Ali se je že pričelo s postopki ureditve parkirišč v vasi Šmartno? 
Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 
Glede urejanja parkirišč v Šmartnem moramo povedati sledeče, da se dne 11.11.16 izvaja ogled 
prostora skupaj z predstavniki Zavoda za varstvo kulturne dediščine in projektanta. Do konca leta je 
predvidena izdelava idejnega projekta, DIIP-a in cenitve zemljišča. 
 
2. V zadnjem času je opaziti, da se na območju do mejnega prehoda Neblo odlaga ogromno smeti 

v kontejnerje, smeti pa odlagajo tudi tuji državljani. Predlaga, da se najde ustrezna rešitev oz. 
kaj lahko na tem naredi redarska služba.   

Direktorica OU: 
Vezano na problematiko odlaganja smeti in predvsem problematiko odlaganja – ne ločevanja 
odpadkov (domačih in tujih oseb) je bilo takoj javljeno na Medobčinsko upravo MONG in Brda, na 
inšpekcijsko službo, da takoj začne z izvajanjem odloka in sankcijami, ki izhajajo glede napačnega 
odlaganja smeti. Problem nastane, ko se smeti odlagajo v popoldanskem oz. nočnem času, oz. ko ni 
moč opravljati nadzora inšpektorjev in redarjev, ker delo opravljajo samo v dopoldanski izmeni. S 
podobno problematiko se srečujejo tudi na MONG, kjer so predlagali, da bi se občani organizirali tudi 
na način »vaških straž« oz., ko se zasači kršitelja, da se opomni, da smeti ne odlaga več na način, ki 
temu ni primeren. Inšpektorji so že začeli z poostrenim nadzorom, vendar kot že povedano, je za 
izrek kazni potrebno dobiti kršitelja, ko smeti tudi dejansko odloži. 
 
 
Romana Velišček 
Nanjo so se obrnili občani iz Vaške skupnosti Kožbana. Že več let si prizadevajo, da bi se asfaltiralo 
cesto pod Korado v dolžini 4 km. V izogib izseljevanju mladih in boljši razvitosti tega območja 
sprašuje, kaj se lahko na tem naredi. Občanom tega območja bi asfaltacija ceste skrajšala 
povezavo z Novo Gorico.  
Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 
Strinjamo se z vašo navedbo, ker gre za pomembno povezovalno pot, vendar bo projekt zelo težko 
izpeljati brez dodatnega zajetnega finačnega vira. Glede na sedanji občinski proračun oziroma 
predvidena sredstva namenjena cestni infrastrukturi je izvedba trenutno nemogoča. 
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Edbin Erzetič 
1. Sabotinska cesta je na italijanski strani ob deževju oz. neugodnih vremenskih razmerah zelo 

spolzka. Kaj se lahko na tem naredi, saj je cestišče zelo nevarno.  
Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 

Prvi ukrep je prilagoditev vožnje razmeram na cesti, upočasnimo hitrost, še posebej ob deževju 
ali drugih vremenskih neprilikah. Glede na to, da gre za odsek regionalne ceste, ki poteka po 
italijanskem ozemlju, bomo o tem obvestili Direkcijo RS za infrastrukturo, Sektor za vzdrževanje, 
varstvo cest in prometno varnost ter jih prosili za odgovor. 
 

2. V sklopu ureditve centra Dobrovega predlaga, da se spomenik prestavi na zelenico, kjer bo tudi 
ustrezno zavarovan. Tako bi se izognili njegovemu uničevanju s strani obiskovalcev vasi 
Dobrovo.  

Oddelek za okolje in prostor je pripravil naslednji odgovor: 
Projekt, ki je že v teku ni predvidel prestavitve omenjenega spomenika. To je bilo tudi povedano 
na predstavitvi projekta občinskemu svetu pred pričetkom del. Mnenje projektantov oziroma 
arhitektov, ki so projektirali omenjeni prostor je, da je obstoječa lokacija spomenika z 
arhitekturnega vidika optimalna. Prestavitev spomenika ni tako enostavna saj je potrebno 
pridobiti določena soglasja in seveda zagotoviti dodatna finančna sredstva za izvedbo tega 
posega. 

 
Aleš Simčič  
Pred nekaj tedni se je udeležil državnega prvenstva za osnovnošolce v atletiki  v Novi Gorici. V 
finale sta se uvrstila tudi dva osnovnošolca iz Brd. Kot ekipa OŠ Dobrovo so osvojili 3. mesto, celo 
pred Atletskim klubom Gorica. Za dosežen rezultat si zaslužijo pohvalo in zato prosi župana za 
finančno pomoč pri nakupu dresov ali kaj podobnega.     
Direktorica OU: 
Se strinjamo in pridružujemo pohvali učencem. Pregledalo se bo kakšne so možnosti glede nabave oz. 
finančne pomoči OŠ Dobrovo za navedeno opremo, ki bi služila učencem OŠ, ko zastopajo barve šole 
in Občine Brda. 
 

 

 

 

            Pripravila 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 


